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Protokół z posiedzenia komisji 
Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

z 25 października 2016 r.        

======================================================================

Tryb zwołania: Komisja zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej, w związku z materiałem
przygotowanym zgodnie z Planem pracy komisji. 
Prowadzący obrady: Przewodniczący Komisji Marian Kita

Porządek obrad: 
Informacja o programach profilaktycznych realizowanych w 2016 r.

Czas trwania posiedzenia: 1:10 (14:00 do 15:10) 

Frekwencja Radnych:

 Marian Kita

 Janina Wcisło

 Marek Jarno

 Włodzimierz Jaros

 Marek Kocoń
Nieobecni Radni:

 Katarzyna Pilc

Kierownictwo Urzędu: 

 Burmistrz ds. Społecznych Beata Zawiła

 Naczelnik Małgorzata Ochęduszko – Ludwik 

Ustalenia i Rozstrzygnięcia

 Omówiono przygotowany zgodnie z planem pracy materiał. 

Przebieg obrad:
M. Kita - serdecznie witam na posiedzeniu komisji. Porządek jest następujący.

Informacja o programach profilaktycznych realizowanych w 2016 r.  Proszę o wprowadzenie.

M. Ochenduszko-Ludwik – Na początku 2016 podjęliście państwo 3 uchwały, które były podstawą
dot.  profilaktyki.  Pozwoliłam  sobie  przedstawić  opis  progaramów  bardzo  krótko.  Tegoroczne
progamy porifilkatyczne miały inny charakter. Skala zjawisk jest nieporządana w naszym mieście.
Podzieliłam materiał na; nikotynę, alkohol, wszystko to było finansowane z budżetu miasta jak
również z innego zródła, gdy nie mogliśmy znaleźć zródła szukaliśmy organizacji. Bardzo dużo
jak widzicie jest dzialań dotyczących przeciwdziałania przemocy i to jest w większości ze środków
zewnętrznych.  Wady postawy w 2016 roku kosztowały nas 9 000 zł   przebadano 330 osób.
Kolejna rzecz to 8 tygodniowe zajęcia z Rehabilitantem, po tym cyklu każde dziecko dostało
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instruktarz jak ćwiczyć w nocy. Kolejne uchwały w przyszłości będą miały inny kształt bo wchodzi
nowa ustawa.

M. Kita – czy są  pytania? 

J. Wcisło – fakt były prowadzane zajęcia z gimnastyki korekcyjnej, ale rodzice chcieliby żeby
nadal  były  prowadzone  zajęcia.  Jaka  jest  szansa  żeby  zatrudnić  nauczyciela,  który  będzie
prowadził zajęcia?

M. Ochenduszko-Ludwik  – kwestia budżetu na razie spinamy budżet, ujeliśmy w projekcie, ale
wiemy że nie wszystkie zadania przejdą. 

M. Kocoń – jaki jest szacunkowy koszt?

M. Ochenduszko-Ludwik – trudno powiedzieć może to być rząd kilkudziesięciu tysięcy. 

M.Kita – z wielkim szacunkiem dla Pani, ale mamy doczynienia z jedną wielka fikcją, albo będą
zajęcia systematyczne z dziećmi, albo dziecko znajdzie się w gabinecie wad postawy.  To musi
być robota dzień w dzień, a nie 40 dzieci leczymy a 300 nie. 

M.  Ochenduszko-Ludwik  –  w  tezach   wychodziliśmy  z  tego  doświadczenia  co  Pan
przewodniczący.  Problem tkwi  w pieniądzach ja  sobie wyliczyłam i  to  jest  kwota  160 000 zł
rocznie dla pierwszaków. Po drugiej stronie niestety mamy brutalną rzeczywistość w związku z
małą ilością pieniędzy. 

M. Kita – są  pieniądze, które wydajemy od tak  trzeba znaleźć sposób jeżeli sami nie jessteście
w stanie to należy porozmawiać z wojewodą, albo posłami tak nie może być w tym kraju. 

M. Kita – w zakresie bezpieczeństwa są pytania? 

J. Wcislo – stoi samochód przed biedronką koło saturna nikt się  nim nie interesuje proszę o
interwencje,  kolejna rzecz Straż Miejska czy mogliby spacerować  a nie jeździć. Kolejną rzeczą
był  telefon  z  kobietą  w  ciąży,  która  potrzebuje  pomocy  odpowiedź  straży  była  taka  że  jest
przeprowadzka. 

W. Jaros – mi chodzi o te samochody ciężarowe,  które stoją koło rynku. Możnaby tam postawić
zakaz.  

M. Kocoń – czy nie możnaby zrobić przejścia na Mysłowickiej w kierunku Kosmonautów tam jest
taki ładny chodnik.  

M. Kita – Prosiłem o poręcze do piwnic. Chciałbym żeby to sprawdzić był problem ze sprzedażą
drzewa  ciętego  na  Kosmonautów  miało  być  w  echo  a  póki  co  nie  ma  żadnej  informacji.
Mówiliśmy o lustrze przy ul. Kilińskiego tam się schodzą  praktycznie cztery drogi.

J. Wcisło - teraz wszystkich świetych na ul. Nowopogońskiej proszę postawić pojemnik na jakieś
odpadki. 

M. Kita – dziękuję zamykam posiedzenie komisji.

Protokołował: Mateusz Bochenek    
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            Przewodniczący Komisji                

Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa

                                

               Marian Kita                        

  

Data napisania protokołu :28.09.2016 r.

Data podpisania protokołu :.......................
Data przekazania protokołu do BIP : …...........
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